

Avenant N° 2 à l'avis de course Concernant le chapitre 7
Amendment N°2 to Notice of race



Remplacer :

7.5 une VHF 56 canaux de 25 watts minima conformément aux RSO (3.29.02). La VHF devra rester en double veille canal 16 et canal de course pendant toute la durée de la course.

Par :

7.5 une VHF 56 canaux de 25 watts minima conformément aux RSO (3.29.02). La VHF devra rester en veille canal 16 (avec dégagement sur canal de course 72 pour les conversations) quand les concurrents sont à plus de 20NM de la zone de départ et de la zone d'arrivée.

Delete:

7.5 A 56-channel VHF transceiver with a minimum rated output power of 25W in accordance with OSR (3.29.02). VHF shall continuously dual monitor Channel 16 and the Race Channel throughout the duration of the race.

Add:

7.5 A 56-channel VHF transceiver with a minimum rated output power of 25W in accordance with OSR (3.29.02). VHF shall continuously monitor Channel 16 (switching to Race Channel 72 for private talk) when competitors are 20NM away from the starting area or the finish area

Patrick Perrault Président du Comité de Course

Hervé Gautier, Directeur de Course